
                   Zápisnica napísaná na mimoriadnom zasadnutí MsZ v Poltári 

                                           konané dňa 21. 12. 2011 

 

Prítomní: MVDr. Július Balog, MUDr. Radovan Baník, Marián Bodnár, MUDr. Miroslav  

                Garaj, MUDr. Jana Gasperová, Mgr. Pavel Jánošík, Edita Klembasová, Pavol  

                Sihelský, Mgr. Jozef Vretenička, Ing. Jozef Žilík             

 

Ospravedlnení: Ľuboš Kučera, František Kuzmáni, Mgr. Martina Brisudová              

 

Primátor:                                                       Pavel  G A V A L E C 

Prednosta:                                              Ing. Pavel  O L Š I A K 

Hlavná kontrolórka:                                       PN 

Zapisovateľka:                                               Marta  K U P Č E K O V Á 

 

I. 

   Rokovanie mimoriadneho mestského zastupiteľstva otvoril a viedol primátor mesta p. Pavel 

GAVALEC. Konštatoval, že na zasadnutí je prítomných 10 poslancov a preto je uznášania- 

schopné. 

 

Kto je za to, aby overovateľmi zápisnice boli p. Bodnár a p. Balog? 

10 za                                         - proti                                      3 neprítomní                                                                                                                                                

                                                      Ľuboš Kučera, František Kuzmáni, Mgr. Martina Brisudová             

      

Návrhová  komisia:                       Ing. Jozef  Ž I L Í K                       

                                                       MUDr. Radovan  B A N Í K 

                                                                    Pavol  S I H E L S K Ý 

Hlasovanie: Kto je za  to, aby v návrhovej komisii pracovali: Ing. Žilík, MUDr. Baník a 

Sihelský? 

10 za                                         - proti                                      3 neprítomní                                                                                                                                                

                               Ľuboš Kučera, František Kuzmáni,  Mgr. Martina Brisudová                                                                                                               

      

PROGRAM: 

1. III. zmena rozpočtu na r. 2011 

      2.   Dodatok č. 2 k VZN č. l/2011 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa  

            MŠ a dieťa školského zariadenia v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Poltár na r. 2011 

3.   Vstup Mesta Poltár do oblastnej destinačnej organizácie „Turistický Novohrad 

      4.    Zásady hospodárenia s majetkom mesta 

 

p. Klembasová 

- navrhla Zásady hospodárenia s majetkom mesta vypustiť z rokovania 

 

prednosta 

- nemusia byť 

 

primátor 

- zásady z dnešného rokovania vypustíme a do 15. 1. 2012 sa môžu poslanci k návrhu zásad 

vyjadriť 

Má niekto pripomienky, alebo návrhy? 
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Kto je za preložený návrh programu s tým, že bude 4. bod vypustený z rokovania? 

10 za                                             - proti                                        - sa zdržal hlasovania 

 

2. Dodatok č. 2 k VZN č. l/2011 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa  

    MŠ a dieťa školského zariadenia v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Poltár na r. 2011 

Návrh, ako aj dôvodová správa bola vypracovaná písomne a poslancom zaslaný domov. 

Ekonomická a školská komisia ho odporučili schváliť. 

 

Hlasovanie: 

Kto je za predložený návrh? 

10 za                                             - proti                                        - sa zdržal hlasovania 

 

3. III. zmena rozpočtu na r. 2012 

   Primátor konštatoval, že uznesenie z predchádzajúceho MsZ ohľadom III. zmeny rozpočtu 

nepodpísal, ako aj uznesenie za kapitálové výdavky. 

 

Ing. Žilík 

- vyzval vedúcu ekonomického úseku, aby predkladaný návrh na III. zmenu rozpočtu znovu 

zdôvodnila. 

 

p. Štrbová 

- okomentovala návrh, ktorý je aj prílohou zápisnice a poslanci mali možnosť oboznámiť sa 

s ním doma  

 

Diskusia: 

Mgr. Vretenička 

- aká čiastka je to 8.900 € 

 

p. Štrbová 

- oprava STS 

 

MUDr. Gasperová 

- kde je zahrnutá čiastka za PD rekonštrukcia stravovacieho pavilónu, čo figurovala minule 

 

p. Štrbová 

- v čerpaní 1. – 9. v kapitálových výdavkoch, ostatné 

 

MUDr. Garaj 

- kto nemá zaplatené za dane 

 

p. Štrbová 

- najväčší neplatič je Slovglas  

 

MUDr. Baník 

- čo to znamená decentralizačné dotácie pre ZŠ 

 

p. Štrbová 

- upravené dotácie na skutočnosť 
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Ing. Pribilincová 

- my ich prerozdeľujeme  

 

Mgr. Vretnička 

- čo je s tými kapitálovými výdavkami, ktoré boli schválené 

 

primátor 

- uznesenie za zmenu rozpočtu a kapitálové výdavky nie sú podpísané. My tie kapitálové 

výdavky fyzicky nemáme. Na zakúpenie treba výberové konanie.  

 

p. Klembasová 

- prečo sa povedalo, že peniaze sú 

 

Mgr. Vretenička 

- prečo sa neponížilo, keď ich nemáme 

 

prednosta 

- okná sa robia z havarijného fondu 

 

primátor 

- keď nabehnú peniaze, nie je problém 

 

p. Klembasová 

- je to zavádzanie nás. Prečo hovoríš, že nie sú. 

 

primátor 

- schválite a keď prídeme k veci, fyzicky nie sú. 

 

p. Klembasová 

- na okná, stravovací pavilón sa dá aj bez uznesenia 

 

MUDr. Baník 

- riešime veci o niečom po. Keby ste boli povedali, že nemáme, neboli by sme hlasovali, 

keby neboli fyzicky na účte. 

 

p. Štrbová 

- k tomu dňu boli na účte, bolo však veľa faktúr a vyplatené mzdy 

 

Mgr. Vretenička 

- schvaľovali sme aj zakúpenie klavíra 

 

Mgr. Jánošík 

- tam sa jednalo o presun 

 

p. Klembasová 

- oni si to ušetrili 
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prednosta 

- preto sa o tom hlasovalo. Peniaze sú k dispozícii a preto ich treba schváliť. 

 

p. Štrbová 

- kapitálové výdavky môže použiť kedykoľvek, neprepadnú sa. 

 

Ing. Pribilincová 

- je to dotácia od štátu. Zriaďovateľ ju môže dať na bežné, alebo kapitálové výdavky 

 

prednosta 

- keď si mesto zadrží 12 %, môžeme ich použiť na iné 

 

p. Štrbová 

- keď sa nepoužijú, štátu sa nevracajú 

 

Ing. Pribilincová 

- financie neprepadnú, zrejme boli použité inde 

 

MVDr. Balog 

- pianino môžeme kúpiť, krídlo nie 

 

p. Štrbová 

- okná MŠ je bežný výdavok 

 

Mgr. Jánošík 

- mal dotaz, či je niekto zodpovedný za to, koľko sa vyberie. Schváliť je najľahšie. 

 

Ing. Žilík 

- v tejto veci sa koná, idú exekúcie. Informáciu o naplnení príjmov vedia dať. 

 

prednosta 

- p. Brisudová spísala uznesenie tu. Technicky to mohlo vzniknúť. 

 

MUDr. Baník 

- určite sme vedeli, ako stojíme. Keby sa to bolo vtedy vysvetlilo, neschválime. 

Je naše uznesenie vykonateľné? Je vôbec uskutočniteľné v januári? 

 

Ing. Žilík 

- z účtovného hľadiska nie. Pokiaľ nie je faktúra v tomto roku, tak nie. 

 

MUDr. Baník 

- ak sú prostriedky viazané na r. 2011, je nevykonateľné 

 

prednosta 

- verejné obstarávanie netreba do 10.000 € za služby a do 20.000 za stavby. Ak išla riaditeľka 

so sumou, musela byť do 10.000 €, s dopravou je to 15.000. Nie je isté, či by firma bola 

úspešná. Muselo by sa dať do vestníka, dodať ponuky, vyhodnotiť. Či by to bolo tiež 

technicky možné. 
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Mgr. Vretenička 

- my ich tohto roku neminieme 

 

prednosta 

- p. riaditeľka chce nové krídlo nad 10.000 € 

 

Mgr. Jánošík 

- má oslovených dodávateľov, aj ponuky by boli 

 

Ing. Žilík 

- kapitálové výdavky sa musia stroviť do konca roka 

 

Ing. Pribilincová 

- peniaze sa použili na niečo iné 

 

p. Klembasová 

- na ministerstvo financií treba dať žiadosť o prenesenie výdavkov do budúceho roka 

 

Ing. Pribilincová 

- v rámci originálnych kompetencií je na zriaďovateľovi, ako si ich rozdelí. Nemusíme ich 

dať na školstvo. Obec o tom rozhoduje. 

 

MVDr. Balog 

- v originálnych kompetenciách zostalo 76.000 

 

Ing. Pribilincová 

- štát nám krátil a zostalo 73.116. Bolo schválené viac, ako máme. 

 

primátor 

- peniaze chceme použiť na školstvo. V budúcom roku s nimi budeme počítať. 

 

Ing. Pribilincová 

- nemusíme ich dať školstvu 

 

p. Štrbová 

- niekde použité boli, nie je to vykonateľné. Navrhla 12 %, ak chceme pomôcť aspoň  

čiastočne, z tej sumy viazať na budúci rok. 

 

p. Klembasová 

- aj toto bolo viazané pre školstvo 

 

Ing. Žilík 

- verejné obstarávanie sa nedá stihnúť 

 

Mgr. Jánošík 

- položky môžu zostať aj v pluse. Neminúť to, čo nemusíme. 
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p. Klembasová 

- kde sú financie 112.000 € ? 

 

primátor 

- neboli vyplatené dane 22.000 tohto roku 

 

p. Klembasová 

- tie peniaze sú na účte? 

 

p. Štrbová 

- chýba na daniach 

 

p. Klembasová 

- koľko je na účte? 

 

p. Štrbová 

- dnes prišli podielové dane 

 

prednosta 

-112.000 za učilište nie sú zafixované, iba keby bolo všetko prišlo 

 

p. Klembasová 

- zmysluplné 

 

prednosta 

- keď nie je žiadny príjem, čo by si robila? 

 

p. Klembasová 

- o tri roky dopadneme ako Grécko. Okrem zaplátania ciest, sme neurobili nič. 

 

Mgr. Jánošík 

-aj TJ chce navyše. Prečo nie sú zaplatené faktúry? 

 

p. Klembasová 

- vlani sme im nezvyšovali 

 

Mgr. Jánošík 

- teraz sme mínus 

 

prednosta 

- nešlo ani 1 € na účet futbalového oddielu, všetko bolo platené z tadiaľto 

 

p. Klembasová 

- neschváli III. zmenu rozpočtu, iba keď sa vyberie: 

1.000 € TJ 

2.975 € okná múzeum 

1.200 € stavebný dozor 

6.000 € stravovací pavilón 
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primátor 

- čo sa týka stavebného dozoru, keby si bol od r. 2007 napočítal 8% úrok na každý deň, platili 

by sme 4.000 €.  

 

MUDr. Garaj 

- nezahlasuje za túto zmenu. Je to porušenie, prečo sa zmeny nerobia priebežne? 

 

Ing. Žilík 

- sú to bežné zmeny 

 

primátor 

- ak neschválime III. zmenu rozpočtu, musíme schváliť úver. Nevedeli sme za podielové dane. 

 

p. Klembasová 

- a čo peniaze z predaja budovy? 

 

primátor 

-120.000 sú pohľadávky 

 

p. Klembasová 

- dane neboli vybraté z roka na rok Tento rok sme mali aké nedoplatky? 

 

p. Štrbová 

- 42, 5 tis. Treba schváliť III. zmenu rozpočtu, lebo musíme potom zobrať úver, aby sme to 

pokryli. Musíme vyhodnotiť štvrťrok. 

 

p. Klembasová 

- mali ste zlegalizovať faktúry za stravovací pavilón, okná, stavebný dozor. Robili ste svoj- 

voľne. Mali ste čerpať len do tej výšky, ako sa dá. 

 

primátor 

- schváľte III. zmenu s výhradou za tieto tri veci 

  

MUDr. Baník 

- je 21. 12., úhrada niektorých faktúr je v II. zmene rozpočtu. Mali sme o tom hovoriť skôr. 

Nesúhlasí s múzeom a so stavebným dozorom. 

 

p. Klembasová 

- tiež TJ je 28.000 v tomto roku 

 

MVDr. Balog 

- vieš koľko detí je zapojených do tohto športu? Za šport zodvihnem obidve ruky. 

 

Mgr. Jánošík 

- treba vymyslieť, ako získať daň 

 

MUDr. Garaj 

- Mesto by malo mať kontrolu nad TJ. Vyberie sa za vstupné, sú sponzori. 
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Mgr. Jánošík 

- všetku robotu ani nefakturovali, čo robil MsPS 

 

MUDr. Garaj 

- nie sú ani zimné aktivity, napr. klzisko 

 

p. Klembasová 

- prečo sa znižuje na údržbu KD 

 

p. Štrbová 

- išiel projekt na celkovú rekonštrukciu KD 

 

p. Klembasová 

- kedy budeme vedieť za projekt 

 

primátor 

- do konca polroka 

 

p. Sihelský 

- keby bola knižnica v KD, statika by nevydržala, ale diskotéky tam môžeme robiť a zarábať 

na seba 

 

p. Štrbová 

- pokiaľ sa nezahlasuje za III. zmenu, nie sú zahrnuté znížené podielové dane, nižší príjem. 

 

Mgr. Jánošík 

- aký úver, ak neschválime. Treba uvažovať o hmotnej zodpovednosti funkcionárov. To, čo 

nebolo schválené, nemôže sa robiť. Na začiatku roka sa zaplatí a teraz nieto financie. 

 

p. Štrbová 

- prišli podielové dane, vyplatili sa mzdy 

 

MUDr. Baník 

- dá sa prijať zmena s výhradou 

 

p. Klembasová 

- ostatné položky, múzeum, stavebný dozor, TJ, odrátať 

 

Ing. Žilík 

- nebude vyrovnaný rozpočet, účtovne bude mínus 

 

p. Klembasová 

- takto to môže ísť ďalej 

 

Mgr. Jánošík 

- treba zaviesť fiškálnu disciplínu, aby položky sedeli a hmotnú zodpovednosť 
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Ing. Žilík 

- keď poníženie, bude schodok. Treba zdôvodniť pri záverečnom účte. 

 

MUDr. Garaj 

- prednosta bol na vlastnú päsť u župana za to, čo sa vyplatilo 

 

prednosta 

- a bol to zlý nápad? Bola zlá myšlienka? Ale sa to otočilo. 

 

p. Klembasová 

- TJ nech zostane 

 

p. Bodnár 

- náklady TJ sú z roka na rok vyššie 

 

p. Klembasová 

- keď príde 500 ľudí, majú na vyplatenie rozhodcu Z roka na rok sa zvyšuje. 

 

p. Štrbová 

- to, čo bol príjem pre TJ z Ofsajd baru, teraz neplatí 

 

prednosta 

- keby to tak bolo, nie je zmena. Vlani sa robila nová zmluva. 

 

p. Bodnár 

- vracali sa aj energie 

 

p. Klembasová 

- tak nechajte TJ, iba tieto tri 

 

p. Štrbová 

- daň zo stavieb, treba ponížiť príjem 

 

Hlasovanie: 

Kto je za to, aby bola schválená upravená III. zmenu rozpočtu s tým, že bude ponížený 

rozpočet v ostatných kapitálových výdavkoch 

1320    Ateliér 

1080    Ateliér 

900      Gemerterm  

900      Gemerterm 

180      Medipharm 

950      Topolová Miriam 

/výdavky za stravovací pavilón/ 

 

1256, 41 stavebný dozor p. Sekula 

Spolu:                      6.586, 41  

 

9 za                                           - proti                         - sa zdržal hlasovania 

                                                                                    Mgr. Vretenička neprítomný 
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3. Vstup Mesta Poltár do oblastnej destinačnej organizácie „Turistický Novohrad“ 

Dôvodovú správu na schválenie vstupu mesta poslanci obdržali písomne. 

 

Hlasovanie: 

9 za                                           - proti                         - sa zdržal hlasovania 

                                                                                    Mgr. Vretenička neprítomný 

 

 

4. Informácia o vyplatení 66 € za vklad vecné bremeno Ing. Bauer  

 

 

UZNESENIE č. 12/2011 

ZO ZASADNUTIA MsZ V POLTÁRI 

KONANÉ DŇA 21. 12. 2011 

 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO: 

I.  S C H V A Ľ U J E 

1. upravenú III. zmenu rozpočtu na r. 2011 

2. Dodatok č. 2 k VZN č. l/2011 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa  

     MŠ a dieťa školského zariadenia v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Poltár na r. 2011 

3. vstup Mesta Poltár do oblastnej destinačnej organizácie „Turistický Novohrad“ 

 

   Keďže viac bodov programu nebolo, ani pripomienok, poďakoval primátor mesta 

prítomným za účasť a rokovanie mimoriadneho MsZ ukončil. 

 

 

 

 

Pavel  G A V A L E C                                                      Ing. Pavel  O L Š I A K 

       primátor                                                                             prednosta MsÚ 

 

 

 

 

Marián  B O D N Á R                                                      MVDr. Július  B A L O G 

     I. overovateľ                                                                        II. overovateľ 

 

 

 

 

Zapísala: Marta  K U P Č E K O V Á, vedúca správneho oddelenia 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ZÁPISNICA 

napísaná na mimoriadnom zasadnutí MsZ 

dňa 21. 12. 2011 


